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Değerlendirme İstatistikleri
 

SORULAR 10 8 6 4 2

1 -Eğitimi veren kişiyi, eğitim konu alanı açısından ne
derece yeterli buldunuz?

5 11 6 9 1

2 -Eğitici sorulara ne derecede tatmin edici cevaplar
verebildi?

5 8 8 7 4

3 -Eğitimi veren kişinin anlatımı ne kadar anlaşılırdı? 4 9 7 8 4

4 -Eğitim yapılan ortam söz konusu eğitim için ne derece
uygundu?

5 16 6 4 1

5 -Eğitimin süresi ne derecede yeterliydi? 5 15 10 2

6 -Eğitim içerik olarak beklentilerinizi ne kadar
karşılayabildi?

4 7 8 10 3

7 -Eğiticinin kullandığı materyaller söz konusu eğitim için
ne kadar uygundu?

5 6 7 9 5

8 -Eğiticinin örneklendirmeleri sizin için ne derece
yeterliydi?

5 5 10 5 7

9 -Eğitim sırasında anlaşılmayan noktalara ilişkin
sorgulamalar ne derece yeterliydi?

5 6 8 9 4

10 -Eğitim somut problem durumlarıyla ne derece
ilişkilendirilebildi?

4 7 10 7 4

MEMNUNIYET ORANI: %42,81
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GÖRÜŞ VE ÖNERİLER
* resmi yazışma usul ve esasları eğitimi türk dili bölüm hocaları tarafından verilmesini daha uygun buluyor

ve daha çok anlaşılır olacağını düşünüyorum.

* teşekkürler

* Beklediğim hiçbir şey cevaplanmadı. Cumhurbaşkanlığı sitesinde zaten o slayt var açıp kendimde

okuyabilirm aynı şekilde yönetmelik ve mevzuatları da. Bunun dışında elde A4 çıktısını gösterip bunu

koskoca salonda görmemizi beklemeniz çok komikti arkadaki ekran bu iş için var . Taratıp kendi slaytınızı

kurumumuza yönelik oluşturmayacaksanız eğitimin de bizim zamanımızı çalmanızın da anlamı yok.

* Eğitimde örnek olarak gösterilen yazılar kağıt üzerinden gösterilmişti genellikle. Onlar kağıt yerine taranıp

sunumda gösterilse daha iyi görünürdü diye düşünüyorum.

* Eğitici konuya hakimdi ancak sunum materyallerinden okumasını değil, bilgilerini paylaşmasını

beklerdim. çünkü okuyarak bende öğrenebilirim, Alandaki tecrübelerini ve çözüm yollarını bizlere

aktarmasını beklerdim, tecrübenin çok kıymetli bir bilgi kaynağı olduğuna inanıyorum.  


